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 17 december 2024  
   

Deltanieuws nummer 5 - 2024 

Beste lezer,  
 
Het is alweer de laatste Deltanieuws van dit jaar. Een jaar met onder meer een succesvol 
Deltacongres, de aanbieding van het Deltaprogramma 2025 en natuurlijk het eerste jaar van 
deltacommissaris Co Verdaas. 
 
In deze decembereditie van Deltanieuws trapt watergraaf Stefan Kuks met een voorwoord de 
editie af. Na acht jaar boegbeeld te zijn geweest als onafhankelijk voorzitter van de stuurgroep 
Deltaprogramma Ruimtelijke Adaptatie (DPRA) draagt hij het stokje over aan zijn opvolger, 
gedeputeerde van Overijssel Martijn Dadema. Wat is er in zijn periode opgebouwd en waar 
staan we nu? En heeft hij nog een advies aan gemeenten, waterschappen en provincies? 
 
Verder gaat ruimtelijk strateeg Susanne Vermeulen in op de potentie van drijvend bouwen: 
“Dat bouwen op het water technisch mogelijk is, is al decennia bekend. Toch blijft het in de 
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praktijk in ons land beperkt tot kleine initiatieven met geringe aantallen individuele drijvende 
woningen. Dat terwijl de potentie en de maatschappelijke meerwaarde om dit concept op 
grotere schaal toe te passen veelbelovend is.” 
 
Ook blikken we terug op de nationale Kennisdag Zoetwater aan de hand van bijdragen van 
Marcela Laguzzi (manager Deltaprogramma Zoetwater), Matthijs van den Brink (senior 
adviseur waterkwantiteit, Rijkswaterstaat) én Niko Wanders (universitair docent Hydrologie, 
Universiteit Utrecht). 
 
Verder zijn er ook deze Deltanieuws editie weer verschillende artikelen die de aspecten van 
het Deltaprogramma belichten, zoals:  

 Een interview met Young Professional Margot Kwee over de rol van waterschappen en 
drinkwaterbedrijven én het belang van diversiteit. 

 De dijkversterking van de Standhazensedijk die in recordtempo is afgerond. 
 Een gezamenlijk bestuurlijk gebiedsoverleg van de Deltaprogramma’s Rijnmond-

Drechtsteden en Zuidwestelijke Delta. 
 Een gesprek met Dick Butijn over zijn plan voor een tweede kustlijn van Nederland en 

zijn deelname aan het consortium Zeewaarts van 
Kennisprogramma Zeespiegelstijging. 

Klik hier voor de volledige Deltanieuws. Veel leesplezier en natuurlijk alvast goede en prettige 
feestdagen gewenst! 
 
Lilian van den Aarsen 
Directeur Staf deltacommissaris 
   

  

    

U ontvangt deze nieuwsbrief, omdat u op de hoogte wilt blijven van het Deltaprogramma. Klik 

op afmelden of stuur een mail naar info@deltacommissaris.nl als u Deltanieuws niet meer wilt ontvangen. 

   

 




